
Dagsorden bestyrelsesmøde i Finnebyen d. 2.april 2025:  

Deltagere: Birk, Troels, Ane, Kjeld, Niels, Anna og Pernille. Vi mangler Marie. 

1.Valg af referent: Pernille 

2. Velkomst og en præsentationsrunde – det gik godt������� 

3.Konstituering:  
Birk, Svanekevej 6 - forperson 
Kjeld, Rytterknægten 19 - næstforperson 
Niels,  Svanekevej 7– kasserer 
Pernille, Arnagervej 5 - medlem 
Ane, Arnagervej 2 - medlem 
Marie, Finnedalsvej 4 - medlem 
Troels, Østerlarsvej 14 - suppleant 
Anna, Finnedalsvej 2 - suppleant 

4.Retningen for denne bestyrelse i det kommende år:  

Vi har valgt at gengive det, som vi nedskrev ved konstitueringen sidste år. Det lyder som følgende: 

”Hvad vil bestyrelsen og hvad giver os i bestyrelsen energi i vores virke? (En slags elastisk vision)  

Vi vil: - Fremme fællesskabet i Finnebyen!  - Skabe et grundlag, der kan understøtte det sociale 
fællesskab. Dette skal blandt andet ske ved at være en arbejdende bestyrelse, der udvikler og afvikler 
arrangementer. Derudover vil bestyrelsen sørge for økonomisk støtte/fundament til eksisterende 
arrangementer og nye initiativer  - Undersøge hvad der skal til, for at grundejerforeningen får flere end 
67% medlemmer. Er der fx nogen, der føler sig forbigået i de eksisterende arrangementer?  - Sørge for 
at det er rart at være i bestyrelsen ved at lette arbejdsgange og uddelegere opgaver. Både til 
medlemmer i og uden for bestyrelsen  Ovenstående uddybes under punket ”Bestyrelsens drejebog og 
årshjul for kommende arrangementer”  Diskussion af hvordan vi tolker vedtægtsformuleringen: 
“Varetage medlemmernes interesser som grundejere i almindelighed”    Medlemskab af 
grundejerforeningen er frivilligt, så beboerne er ikke forpligtede på at være medlemmer. Dette gør, at 
bestyrelsen formelt ikke repræsenterer hele Finnebyen.  Vi kan ikke på nuværende tidspunkt komme 
det nærmere, men vi ser på hvilke sager (fx kommunale el. politiske) der kommer i år. Vi tager stilling 
fra sag til sag, om grundejerforeningen kan eller bør blande sig som repræsentant for hele Finnebyen jf. 
ovenstående.   Som udgangspunkt henviser bestyrelsen til, at der er andre organer, der kan varetage 
spørgsmål af mere politisk karakter. Dette drejer sig om Møllevang Fællesråd (dækker Lille Finnebyen) 
og Christiansbjerg Fællesråd (dækker Store Finnebyen). Fællesrådene fungerer som borgerens talerør 
til kommunen. Birk står for at kontakte fællesrådene og etablere en kommunikationsvej for 
information.    På et senere møde vil vi drøfte eventuelle vedtægtspræciseringer så kommende 
bestyrelser bliver mere sikre på deres rolle.”    

Vi vil desuden tilføje følgende: 

Vi vil som bestyrelse bakke op om eventuelle tiltag til arrangementer, der tages initiativ til fra 
foreningens medlemmer. 

I forhold til procentsats af medlemmer er vi stadig på samme 67%, så vi prøver igen i år og ser om vi 
kan få medlemstallet lidt op. ������  

I en anden henseende kan man her læse den optælling af beboere, som også blev vist på 
generalforsamlingen og hvordan voksen- og børneantal fordeler sig i Finnebyen.  

 

 



 1948 1994 2025 

Antal beboere 476 321 327 

Antal børn under 14 207 68 74  
(25 børn fra 15-18) 

 
 

5. Pris på leje af forsamlingshuset. Er der afklaring eller skal vi gøre noget?  

Vi skal kontakte folkedansernes bestyrelse og få afklaret vores præcise aftale for leje. Jens på Due 
Odde kontakter Rise Cato/Folkedansernes forening for at få bekræftet den tidligere aftale om priser på 
leje af forsamlingshuset. 

6. Kort opridsning af årshjulet. Skal vi have planlagt andet? (Brainstorm-ish) 

Vi bruger fortsat Finneposten til at annoncere kommende arrangementer. Der er for nuværende 
planlagt følgende: Finneforsamling d.10.april, Kulturarrangement d.26.april, Dagligstuesang d.5.maj, 
Foredrag ved Dorthe Bendtsen d.24.maj, Sankt Hans d.23. juni, Sommerfest d.16. august og Mostedag 
5.oktober. 

De tidligere arrangører af finneforsamlinger skal holde møde og planlægge kommende datoer for 
efterårets finneforsamlinger. Det er Lasse, Henriette, Pernille, Ditte og Ane. 

Idébank til det kommende år: 

• Ane foreslår en fodbolddag. Skal vi ikke også have købt en popcornmaskine, nu 
den gamle er gået i stykker!? Dette er en god anledning. 

• Birk vil gerne sætte et arrangement op, hvor der udveksles erfaringer om 
vedligehold af sit finnehus – særligt det at male sit hus. Det kunne være en 
gentagelse af det arrangement, som Tidens Farver tidligere har holdt. Kjeld vil 
kontakte ejeren af Tidens Farver og høre om det har interesse at lave noget 
lignende. 

• Tour de Finneby  i forbindelse med sommerfesten. 
• Loppemarked igen, kontakte Ditte om det skal afholdes i forbindelse med 

sommerfesten eller afvikles en selvstændig dag som sidste år? 

7. Planlæg den kommende møderække for bestyrelsesmøderne (Alle husker relevante kalendere, 
især Birk)  

• Torsdag d. 8.maj, kl.19.30-21.00 hos Birk, Svanekevej 6: ”Årshjulsmøde” (Vi har fokus på 
opbevaring), arbejdsgruppe til Sank Hans og Sommerfest. 

• Onsdag d.11.juni kl.19.30-21.00 hos Niels, Svanekevej 7. 

8. Adgang til de nye til dropbox og mail mm.  

Det klarer Niels og Kjeld-”postmester”.  

9. Skal Finnebyprisen graveres?  



Vi vil gerne nedskrive, hvem der har modtaget prisen (det kan også blive i et dokument). Er der plads på 
selve prisen? Pernille kontakter Jan Ehlers på Arnagervej, prisens skaber, om han vil hjælpe med at 
indgravere den eller om han har en mening om, hvordan det gøres. 

10. Eventuelt 

Finneposten: Hvad skal med i næste blad? 
 - Kontingent indbetaling (Mobile Pay indbetaling kan suppleres med en SMS) 
- Kommende arrangementer 
- Info om optælling af medlemmer.  

Birk får det skrevet i samarbejde med Mathilde. Birk giver besked, når der skal deles ud.  

 


